
Schepen Filip Watteeuw (Groen) 
is zowat de verpersoonlijking 
van het anti-autobeleid in Gent. 
Geen straat of plein kan worden 
heraangelegd, of er sneuvelen 
parkeerplaatsen. De asocia-
le LEZ-maatregel werd door de 
groenen – mét actieve medewer-
king van socialisten, liberalen en 
cd&v – deze legislatuur door de 
strot van de Gentenaars geramd.

En wie dacht dat we het met Wat-
teeuw ondertussen allemaal al 
hadden gezien, die komt fel be-
drogen uit.

Watteeuw heeft immers zijn zin-
nen gezet op een nieuwe pestbe-
lasting. Leest u even mee. Aange-

zien auto’s steeds groter worden 
voor te kleine parkeervakken, 
heeft Watteeuw een geniale inge-
ving gekregen: een nieuwe pest-
belasting voor wagens die niet in 
een parkeervak passen! Laten we 
hopen dat Watteeuw de parkeer-
vakken niet meteen ook kleiner 
maakt. Dan kunnen alle parkeren-
de wagens worden beboet …

Hoeft het dan te verbazen dat er 
in Gent een zogenaamde “actie-
groep” als “Tyre Extinguishers” 
bestaat die de banden plat zet 
van wagens die volgens hen te 
groot zijn? Voor het milieu zal het 
wel niet zijn, want ze zetten ook 
de banden van “te grote” elektri-
sche wagens plat.

De vandalenclub opereert ano-
niem, maar wij weten ondertus-
sen al wie die groep eigenlijk is. 
Dat is gewoon de trouwe suppor-
tersclub van Filip Watteeuw, die 
symbool staat voor het pestbeleid 
tegen automobilisten.

Volgend jaar komt er een nieuw 
stadsbestuur. De Gentenaars 
snakken naar een ander beleid. 
Watteeuw en de paars-groene 
kliek in het stadsbestuur hebben 
het voor vele Gentenaars nu écht 
wel verkorven.

Het is tijd voor ander en beter!

Johan Deckmyn
Fractieleider Vlaams Belang

EEN BRUG TE  EEN BRUG TE  
VER OF EEN  VER OF EEN  
KNIP TE VEEL?KNIP TE VEEL?

LEZ EN HET ANTI- LEZ EN HET ANTI- 
AUTOBELEID VAN DE AUTOBELEID VAN DE 
STAD GENTSTAD GENT

GENT WEER VEILIGGENT WEER VEILIG

RESPECTEER ONZE RESPECTEER ONZE 
OUDEREN IN DE OUDEREN IN DE 
LIBERTEYTLIBERTEYT

GUY D’HAESELEER:GUY D’HAESELEER:
CONTROLE OP CONTROLE OP 
BUITENLANDSE BUITENLANDSE 
EIGENDOMMEN EIGENDOMMEN 
ONTOEREIKENDONTOEREIKEND

TOM VAN GRIEKEN:TOM VAN GRIEKEN:
HET MOET ANDERS HET MOET ANDERS 
EN BETEREN BETER

WWW.VLAAMSBELANGGENT.ORG INFO@VLAAMSBELANGGENT.ORG  @VLAAMSBELANGGENT

VU
 e

n 
re

da
ct

ie
: J

oh
an

 D
ec

km
yn

 - 
p/

a 
O

nd
er

str
aa

t 2
2 

– 
90

00
 G

en
t -

 E
in

dr
ed

ac
tie

: Y
w

ei
n 

Jo
ris

 - 
O

pm
aa

k:
 Je

ro
en

 B
ol

ck
m

an
s

lees p.6

lees p.5

lees p.2

lees p.3

lees p.8

TOM VANDENDRIESSCHE:TOM VANDENDRIESSCHE:
WERELDVREEMDE WERELDVREEMDE 
GROENENGROENEN

lees p.8 lees p.8

BARBARA PAS:BARBARA PAS:
OPEN GRENZEN OPEN GRENZEN 
VERVREEMDEN VERVREEMDEN 
ONZE STEDENONZE STEDEN

lees p.8



2

Waarde lezer,
Beste Gentenaar,

Het linkse bestuur voert een verbeten strijd 
tegen de automobilist in onze stad. Het 
lijstje van autopestmaatregelen is quasi 
eindeloos. Denk maar aan de LEZ, die he-
lemaal niet gericht is op een verbetering 
van de luchtkwaliteit, maar op extra boe-
tes die de stadskas moeten spijzen. Aan 
de vele knips die niet zozeer sluipverkeer 
tegengaan, maar er vooral toe leiden dat 
je hele stukken moet rondrijden om – ho-
pelijk – uiteindelijk op je bestemming te 
kunnen aankomen. Of aan het absurde 
boetebeleid, waarbij parkeerwachters er 
met lintmeters op uittrekken om na te gaan 
of uw auto toch niet enkele centimeters te 
dicht bij een zebrapad staat. En recenter 
nog: Filip Watteeuw die ervoor pleit om 
wat bredere wagens te beboeten als ze 
net niet in een parkeervak passen. Dat 
heeft allemaal natuurlijk bitter weinig meer 
te maken met veiligheid in het verkeer, en 
alles met het wegpesten van de auto.

Begrijp me niet verkeerd. Uiteraard hoeft 
de auto in een stad niet de koning van 
de weg te zijn. Uiteraard mag en moet er 
voldoende fietsinfrastructuur zijn, mag en 
moet de infrastructuur op onveilige pun-
ten aangepakt worden, mag en moet er 
voldoende groen zijn in onze binnenstad. 
Maar als je intussen merkt dat er ook ge-
sneden wordt in het aanbod van het open-
baar vervoer, dan stelt de vraag zich na-
tuurlijk of er een mobiliteitsbeleid dan wel 
een ímmobiliteitsbeleid gevoerd wordt.

Intussen steken “activisten” de banden van 
SUV’s plat, maar daartegen op treden lijkt 
dan weer niet prioritair te zijn. Net zoals 
tegen andere criminaliteit, die toch wel 
wat ernstiger is dan met een brede wagen 
rijden. Denk maar aan de relschoppers 
die met oudejaar maar liefst vier bushaltes 
vernielden en een wagen in brand staken. 
24 “jongeren” werden louter bestuurlijk 
opgepakt, maar van een doortastende 
aanpak is geen sprake. Als we halfzacht 
met dergelijke situaties omspringen, drei-
gen we élk jaar in Antwerpse en Brusselse 
scenario’s terecht te komen.

De twee centrale artikels in deze Volksga-
zet gaan dan ook over ons voorstel om 
een referendum te organiseren over de 
LEZ én ons uitgewerkte veiligheidsplan om 
eindelijk orde op zaken te stellen. Een an-
der en beter beleid is echt mogelijk, maar 
enkel met het Vlaams Belang!

Ywein Joris

EDITORIAAL 

Gent wordt steeds onveiliger. De 
coronacrisis bracht inzake geregis-
treerde misdaad even respijt, maar 
sinds 2022 zijn de criminaliteitscij-
fers ‘genormaliseerd’ (lees: geste-
gen). Ondanks de stoere verklarin-
gen van burgemeester Mathias De 
Clercq (Open Vld) kent Gent per jaar 
bijna 32.000 geregistreerde feiten. 
Dat zijn er 88 per dag. En dat is dan 
nog een onderschatting, want heel 
wat criminaliteit blijft onder de radar 
en wordt nooit geregistreerd. Het is 
dan ook hoog tijd voor een andere 
aanpak en het Vlaams Belang legt 
daarvoor een Gents veiligheidsplan 
op tafel: “Gent weer veilig”.

Onveiligheid, dat zijn niet enkel cij-
fers en statistieken. Onveiligheid, 
dat voelt de Gentenaar ook aan. 
“Eén op de vijf Gentenaars durft am-
per buiten als het donker is”, kop-
te De Gentenaar al in 2017, toen 
nog onder de vorige paars-groene 
coalitie van oud-burgemeester Dani-
el Termont (Vooruit) en oud-schepen 
Mathias De Clercq. En dat zal niet 
verbeterd zijn, zo kunnen we ervan 
uitgaan, omdat dezelfde De Clercq 
zelfs onze straatverlichting uitdeed 
om zijn groen imago op te poetsen.

En wie kan de Gentenaars daarin 
wat verwijten? Het ene bericht na 
het andere over drugsbendes, over-
last en krakers komt hun woonka-
mer binnen en plaatsen van rust en 
ontspanning zoals de Blaarmeersen 
lijken tijdens de zomer meer op ver-
sterkte burchten omwille van extre-
me overlast door “jongeren” (lees: 
vooral allochtone jongemannen). De 
feestdagen hebben ook al een grim-
mig karakter gekregen nu de groot-
stedelijke nieuwjaarsrellen eveneens 
de regel zijn geworden in onze Ar-
teveldestad.

En als je je niet veilig kan voelen in 
je eigen stad, kan je je er niet thuis 
voelen.

Gent weer veilig!
EEN ANDER EN BETER  
VEILIGHEIDSBELEID? HET KAN!

1. Er wordt door het paarsgroene sche-
pencollege te veel ingezet op een 
knuffel- en bepamperingsbeleid. 
Een focus op repressie ontbreekt. 
Kordate repressie is echter vaak 
de beste preventie. Dit betekent dat 
we door het effectief bestraffen van 
amokmakers onze stad bescher-
men, inclusief de brave burgers, 
die nu vaak geviseerd worden door 
de te algemene regeltjes (denk aan 
bijvoorbeeld de hekken in de Blaar-
meersen). Gerichte maatregelen 
zoals verzekerde GAS-boetes voor 
relschoppers en het stopzetten van 
te automatische (politie)sepots zijn 
noodzakelijk om terug onze rechts-
orde en veiligheid te herstellen.  
 
Om deze repressieve aanpak 
te versterken, is een nauwe sa-
menwerking tussen verschillende 
instanties cruciaal. Politie, ge-
meenschapswachten, scholen, 
jeugdwerkers en andere relevan-
te diensten moeten gezamenlijk 
optreden en informatie delen. Dit 
kan repressie aanvullen en overlast 
voorkomen.

2. Daarnaast is het van belang om 
terreincontrole gericht uit te voe-
ren, met extra patrouilles en indien 
nodig cameratoezicht op specifie-
ke ‘hotspots’. Zo kunnen we de 
veiligheid in kwetsbare buurten en 
wijken versterken en onrust voorko-
men.

3. Speciale aandacht dient te wor-
den besteed aan de Blaarmeer-
sen, waar amokmakers niet 
langer ongestraft mogen blij-
ven. Consistente bestraffing 
van overtredingen en het op-
stellen van een zwarte lijst voor 
hardnekkige overtreders zijn 
concrete stappen in de juiste rich-
ting. De federale overheid voorziet 

een wettelijk kader voor zo’n lijst 
en Gent dient hiervan gebruik te 
maken.

4. Tot slot willen we inzetten op toe-
gangscontrole. Onze Gentse poli-
tiediensten moeten hun bevoegdhe-
den optimaal benutten, met name 
op het gebied van identiteitscontro-
les. Daarnaast moeten toegangs-
wegen naar recreatiedomeinen 
tijdens de zomermaanden nauwlet-
tend worden opgevolgd, eventueel 
met behulp van ANPR-camera’s.

Als onze lokale capaciteit ontoerei-
kend is, moet federale ondersteu-
ning opgevorderd worden door 
onze stadsdiensten. 

Alleen door een daadkrachtig beleid 
en samenwerking tussen alle betrok-
ken partijen kunnen we de veiligheid 
en rust in onze samenleving herstellen. 
Ander en beter, dat betekent voor het 
Vlaams Belang zeker en vast een veili-
ger Gent!

Wil je meer weten over onze veilig-
heidsvoorstellen? Je vindt het integra-
le ‘Gent Weer Veilig’-plan op onze 
website via gent.vlaamsbelang.org of 
je kan deze gratis en op papier bestel-
len via gent@vlaamsbelang.org met in 
het onderwerp de vermelding van ons 
veiligheidsplan en in je e-mail zelf je 
naam, familienaam en adres.

Jonas Naeyaert
Voorzitter Vlaams Belang Gent
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Bij veel linksen in de culturele 
sector heerst er een absolute min-
achting tegenover alles wat niet in 
het rijtje past. Zo ervaar ik dat als 
theaterdirecteur toch al jaren in 
de culturele wereld in Gent. He-
laas heeft die Gentse cultuursec-
tor helemaal geen oren naar al 
wie doelbewust een eigen koers 
wil varen, wars van “diversiteit”, 
“woke” en zogenaamde “cultu-
reel-sociale ethiek”.

Gent maakt hier en daar in het 
discours wel een verschil met de 
andere Vlaamse grootsteden, die 
stellen dat cultuur hoe dan ook 
aan links is voorbehouden en 
het Vlaams Belang en zijn idee-
en over cultureel beleid volledig 
in het verdomhoekje plaatsen. 
Maar meer dan een heel opper-
vlakkig laagje vernis, is dat niet. 
Meer nog, Gent blinkt op dat vlak 
uit in leugens. In het kwadraat. 

Ook onze Gentse culturele dien-
sten maken zich schuldig aan 
ordinaire vriendjespolitiek. Als je 
even de namen en (financiële) 
cijfers vergelijkt, weet je al heel 
gauw waar het subsidiepaard 
gebonden staat: steeds weer bij 
dezelfde linkse spelers.

Laat het net dat gebonden paard 
zijn dat de aanleiding geeft tot 
vele leugens. Subsidie-leugens, 
want veel subsidies gaan recht-
streeks én onrechtstreeks naar 
hetzelfde netwerk organisaties en 
dezelfde structuren. Wie daarbui-
ten valt, heeft niets in de pap te 
brokken. Denk bijvoorbeeld maar 

Cultureel Gents  
leugenpaleis

aan het Gentse volkstheater. Links 
Gent beslist. Links Gent voert uit. 
Links Gent regeert. 

Recentelijk las ik dat de voorzitter 
van de Senaat beweert dat al wie 
voor Vlaams Belang zou stem-
men, moet weten dat hij/zij mede 
verantwoordelijk is voor “grote 
veranderingen”. Ze bedoelde 
dat natuurlijk niet in positieve zin. 
Wanneer het Vlaams Belang op 
diverse niveaus, in het bijzonder 
in Gent, zou kunnen meebeslis-
sen over culturele ontwikkelingen, 
zou dat volgens haar betekenen 
dat er een reële kans bestaat dat 
onder andere culturele centra, 
bibliotheken enzoverder gesloten 
zouden worden. Niets is natuur-
lijk minder waar. 

Het Vlaams Belang staat voor 
cultuur, zeker in Gent. Wat wel 
waar is, is dat we de cultuursub-
sidies willen inperken, dat we er-
voor willen zorgen dat die geen 
melkkoe meer zijn voor steeds 
dezelfde organisaties, én er dus 
voor willen zorgen dat er een eer-
lijke verdeling komt. Een eerlijke 
verdeling tussen de professionele 
sector, de middensector en de 
amateurkunsten. 

Zoals Voltaire het ooit schreef: 
‘Alle stervelingen zijn gelijk, maar 
hun maskers verschillen.’

Dat is hier niet anders, in het cultu-
rele leugenpaleis van Gent. 

Stijn Brouns
Bestuurslid

Er is één constante bij elk project 
dat dit stadbestuur in handen 
neemt: het luistert nóóit naar de 
burgers die in de betrokken buurt 
wonen. Dat is ook het geval met 
het sociale woningbouwproject 
op de site van woonzorgcentrum 
De Liberteyt, waar onze ouden 
van dagen genieten van hun 
rust in de groene omgeving van 
Wondelgem. Maar die rust en 
hun zicht op het groen dreigt nu 
grondig verstoord te worden door 
het bouwproject van de stad. We 
zijn grote voorstanders van nieu-
we sociale woonprojecten, maar 
dat moet wél steeds gebeuren met 
respect voor de buurt en de om-
geving.

Eigenlijk is het al lang overduide-
lijk: op 13 oktober 2022 heeft 
de Provincie Oost-Vlaanderen de 
omgevingsvergunning geweigerd 
voor het sociale woningbouw-
project op de site van WZC De 
Liberteyt. In zijn arrest van 11 ja-
nuari 2024 heeft de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen het be-
roep van sogent en Stad Gent 
tegen die weigering verworpen. 
Dat gebeurde natuurlijk niet zon-
der reden.

Respecteer onze ouderen 
in De Liberteyt!

GEEN WOONBLOK IN ONZE TUIN!

Er werden meer dan 250 (!) be-
zwaarschriften ingediend tegen de 
plannen. De ouderen trokken zelfs de 
straat op. Het is een vreemd tafereel, 
maar toont duidelijk aan hoezeer de 
kwestie leeft: ouderen die in hun rol-
stoel in de koude betogen, met een 
dekentje op hun benen. Omdat ze 
het groen waar ze nu van kunnen 
genieten, dreigen kwijt te raken. In 
plaats daarvan zouden ze moeten 
uitkijken op een metershoge beton-
nen muur. 

Onze ouderen hebben twee zware 
coronajaren achter de rug. Geen 
bezoek van familie of vrienden, ge-
kende en geliefde medebewoners 
zien sterven, personeel zien uitvallen, 
... Het groen waar ze naar konden 
kijken en waarvan ze konden genie-
ten, was voor velen onder hen een 
belangrijke houvast in die periode. 

Er zullen bovendien ook heel wat par-
keerplaatsen voor bezoekers sneuve-
len. Maar de bewoners zijn vooral 
bang dat ze hun rust zullen kwijtspe-
len en geconfronteerd zullen worden 
met de overlast die de bouw van het 
sociale woonblok allicht met zich 

mee zal brengen. Die begrijpelijke 
bezorgdheden wuift de stad zonder 
meer weg. Wij eisen dat ze ernstig 
genomen worden.

BURGERPARTICIPATIE

Uiteindelijk werden er na al dat pro-
test ook inspraakmomenten georga-
niseerd. Daaruit bleek nogmaals dat 
de buurtbewoners het bouwproject 
helemaal niet zien zitten. Dat was 
natuurlijk al langer duidelijk. Het lijkt 
er echter op dat de stad de inspraak 
van de burgers gewoon naast zich 
neer zal leggen. Burgerparticipatie is 
blijkbaar wel belangrijk, maar enkel 
als de mening van de burgers in lijn 
ligt met wat het stadsbestuur zélf wil. 
Luister toch eindelijk naar de Gente-
naars! 

Investeren in sociale woningen is van 
groot belang. Wij pleiten er dan ook 
voor om zo snel mogelijk naar een 
andere locatie te zoeken, een locatie 
die geschikter is om dit project uit te 
werken. Want onze ouderen moeten 
zorgeloos kunnen genieten van hun 
oude dag. Daar hebben ze recht op.

Caroline Persyn
Gemeenteraadslid

De huidige controles op fout-
parkeren in Gent zijn volgens 
het Vlaams Belang een stap 
te ver. Op sociale media cir-
culeren beelden van parkeer-
wachters die met een lintmeter 
meten of een auto voldoende 
afstand houdt van het zebra-
pad. Voor Vlaams Belang is 
het duidelijk dat de stad deze 
controles heeft aangescherpt 
vanwege financiële noden. 
“Het is algemeen bekend dat 
de stad geld nodig heeft”, 
zegt Gents voorzitter Jonas 
Naeyaert. “Het paars-groene 
stadsbestuur heeft ondanks 
besparingen veel uitgegeven 
en de schulden lopen op. De 
oorzaak is duidelijk: het fi-
nanciële wanbeleid van het 
stadsbestuur onder leiding 
van Mathias De Clercq (Open 

heeft weinig te maken met 
verkeersveiligheid.”

Veel mensen delen dezelf-
de mening en vinden deze 
maatregel overdreven. “Wij 
hechten veel waarde aan vei-
ligheid en staan open voor 
voorstellen om de verkeers-
veiligheid in onze stad te 
verbeteren”, zegt Naeyaert. 
“Deze maatregel lijkt echter 
alleen te zijn ingevoerd om 
de stadskas te spekken, en 
daar doen wij niet aan mee. 
De stad zou beter geld kun-
nen besparen door onnodige 
subsidies aan linkse en multi-
culturele vzw’s stop te zetten, 
in plaats van telkens de ge-
wone Gentenaar op te zade-
len met de rekening van hun 
financiële wanbeleid.”

Lintmetercontroles: waanzin ten top
Vld). Maar dit pestbeleid is 
geen oplossing.”

De stad Gent is viraal gegaan 
op TikTok en andere sociale 
mediaplatforms, maar niet 
op de gewenste manier. De 
video’s van parkeerwachters 
die met lintmeters meten, zijn 
miljoenen keren bekeken.

“We hebben niets tegen con-
trole op foutparkeren”, ver-
duidelijkt Naeyaert: “maar 
de manier waarop de stad 
dit nu aanpakt, doet meer 
dan de wenkbrauwen fron-
sen. Verschillende auto’s, die 
enkele centimeters te dicht bij 
het zebrapad stonden, wer-
den beboet. Dit lijkt opnieuw 
op een pestcampagne tegen 
de Gentse automobilist en 
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We hadden de eer om niemand minder dan Vlaams Parlement-
slid Filip Brusselmans te ontvangen in Gent in de mooie Spaanse 
Gouverneurswoning. Hij legde in zijn lezing “Cultuur: een Vlaamse 
(nood)zaak” uit hoe het cultuurbeleid op Vlaams niveau in elkaar zit 
en hoe het in elkaar zou moeten zitten. Erna was er uiteraard nog ge-
legenheid om met een fris drankje in de hand nog even na te praten. 

Een geslaagde avond!

Begin november trapten we onze jaarlijkse solidariteits-
actie af in Gent. De warme soep tegen de koude dagen 
was een bijzonder groot succes. De vele giften gingen 
rechtstreeks naar het Kinderkankerfonds. Het Vlaams Be-
lang heeft een hart voor onze mensen! 

Naar goede gewoonte organiseerden we in het Kollekasteel 
in Mariakerke onze jaarlijkse nieuwjaarsreceptie. Voor een 
bomvolle zaal zetten Johan Deckmyn en Jonas Naeyaert de 
plannen van onze afdeling uiteen, waarover u in deze Volks-
gazet alles te weten komt. Geen betere manier om het nieuwe 
jaar in te zetten.

Begin december trokken we naar het Zuidpark tegen de komst van een nieuw asiel-
centrum in onze stad in het voormalige Seniotel. Onze boodschap was duidelijk: 
genoeg is genoeg en vol is vol! Er zijn niet te weinig asielopvangplaatsen, maar er 
is te veel asielmigratie. Ook Kamerlid en commissievoorzitter Binnenlandse Zaken 

Ortwin Depoortere sprak op de betoging.



Volgend jaar zal er eindelijk een 
ander bestuur zijn in Gent. Laten 
we vooral hopen dat het een ander 
en beter stadsbestuur zal zijn, dat 
niet wordt gedomineerd door groe-
ne dictaten in het algemeen en door 
Filip Watteeuw in het bijzonder.

VLAAMS BELANG:  
ENIGE PARTIJ TEGEN LEZ

Laat het ons voor de zoveelste keer 
nog eens hebben over de asociale 
maatregelen die deze stad invoer-
de met betrekking tot de Lage Emis-
siezone (LEZ). In dit kader is het 
voor de Gentenaar belangrijk te 
weten dat Vlaams Belang de enige 
partij is die al van in het begin con-
sequent tegen de LEZ én de uitbrei-
ding ervan is. Tijdens de debatten 
naar aanleiding van de gemeente-
raadsverkiezingen van 2018 was 
Vlaams Belang de enige partij die 
principieel tegen was.

En het oppositiewerk van het 
Vlaams Belang heeft effect ge-
had. De PVDA, die aanvankelijk 
stelde dat het Vlaams Belang 
– met zijn verzet tegen de LEZ – 
zich aan de verkeerde kant van 
de geschiedenis bevond, besliste 
plots om dan ook maar aan die 
“verkeerde” kant te staan.

Ook de N-VA profileert zich nu dui-
delijk tegen de Lage Emissiezone, 
hoewel dat soms toch een beetje 
wringt. Want enerzijds is de N-VA 
in Antwerpen voorstander van 

een LEZ, en anderzijds blijkt dat 
Vlaams minister Zuhal Demir (N-
VA) mee verantwoordelijk is.

Maar goed, naar aanleiding van 
de oppositie van het Vlaams Belang 
blijkt dat velen het er vandaag over 
eens zijn dat de LEZ in Gent geen 
goede zaak is. Nog straffer, we zijn 
ook blij dat de socialisten zich on-
der onze druk intern in de meerder-
heid hebben verzet tegen Groen, 
dat de LEZ verder wou uitbreiden. 
Dat werd alvast toch tegengehou-
den. Toch al één ding waar de 
groenen hun zin niet kregen.

ASOCIAAL BELEID

Maar toch blijft de huidige meer-
derheid in Gent vasthouden aan 
de bestaande Lage Emissiezone 
die ze begin deze legislatuur 
hebben ingevoerd. De invoering 
van de LEZ in Gent was en is nog 
steeds een asociale maatregel. 
Er zijn tal van voorbeelden van 
mensen die er rechtstreeks door 
getroffen worden.

De zogenaamde compenseren-
de en flankerende maatregelen 
waren niets meer dan een drup-
pel op een hete plaat. De Gent-
se maatregelen waren en zijn 
repressief, en zeker niet positief 
te noemen. De slooppremie van 
respectievelijk 1.500 euro voor 
dieselwagens en 2.000 euro voor 
benzinewagens zijn klein bier als 
je kijkt naar de prijzen van hy-

bride of elektrische wagens. De 
mensen met een wagen in de LEZ 
worden uiteindelijk gedwongen 
hun wagen te verkopen. 

Dat het om een gezondheids-
maatregel gaat, is een regelrech-
te leugen, want je kan er eenvou-
digweg voor betalen om tóch met 
een vervuilende wagen de stad 
in te rijden. Die asociale maatre-
gel zorgt ervoor dat autorijden in 
Gent enkel nog mogelijk is voor 
de rijken die zich een dure elektri-
sche wagen kunnen aanschaffen, 
of kunnen betalen om de stad in 
te rijden met een oudere wagen. 
Tijd om dat pestbeleid te stoppen 
en de LEZ af te schaffen in plaats 
van uit te breiden.

Wie het het minst breed heeft, 
wordt het zwaarst getroffen. Zo 
haalde Stad Gent inmiddels al 
miljoenen euro’s op dankzij de 
LEZ. De LEZ is dan ook asociaal 
en eigenlijk niet meer dan een 
platte taks. 

Daarom was het voor het Vlaams 
Belang altijd al duidelijk. We 
dienden dan ook al in september 
2021 een voorstel in waarbij we 
de afschaffing van de LEZ vroe-
gen. 

PESTBELEID TEGEN  
MENSEN MET EEN WAGEN

Mensen met een wagen worden 
Gent uit gepest. Als je straat 

her aangelegd wordt, dan heb 
je steevast minder parkeerplaat-
sen als resultaat.

Zelfs ondernemingen worden 
door onder andere het mobili-
teits- en parkeerbeleid de stad 
uitgepest. Het had bijvoorbeeld 
niet veel gescheeld of het be-
drijf Vandemoortele had Gent 
verlaten, omdat ze van de stad 
niet voldoende parkeerplaatsen 
mochten voorzien. Het is ver ge-
komen in Gent.

Schepen Watteeuw heeft intus-
sen een nieuwe ingeving ge-
had: vermits auto’s steeds groter 
worden en de parkeervakken in 
Gent te klein zijn, wil hij dat 
maar eens consequent gaan 
beboeten. Alsof er nog geen 
pestbelastingen genoeg zijn. 
Ook de boetes die Gentenaars 
krijgen omdat GAS-ambtenaren 
in de Gentse straten gaan me-
ten hoeveel centimeters (!) ze te 
ver geparkeerd staan, zijn na-
tuurlijk hemeltergend.

Niet alleen over dergelijke pest-
maatregelen, maar over het 
hele LEZ-pestbeleid zou de Gen-
tenaar zich eindelijk eens moe-
ten kunnen uitspreken.

REFERENDUM OVER DE LEZ

Naar aanleiding van zijn Gent-
se nieuwjaarsreceptie stelde 
het Vlaams Belang dat het 

aan het begin van de nieuwe 
legislatuur een referendum wil 
organiseren met betrekking tot 
de LEZ-regels. Die regels zijn 
straks vijf jaar van kracht, en 
we vinden dat het tijd is om ze 
te evalueren door middel van 
een grootschalige burgerbevra-
ging.

De Gentse meerderheidspartij-
en Open Vld, Groen, Vooruit 
en cd&v beweren steevast dat 
het Gentse stadsbestuur luistert 
naar de Gentenaars en de zo-
genaamde participatie hoog in 
het vaandel voert. Niets is ech-
ter minder waar. Ze luisteren 
misschien af en toe, maar doen 
daarna hun eigen goesting.

Hoewel veel partijen erover 
praten, durven er maar wei-
nig een concreet standpunt 
in te nemen. Daarom wil het 
Vlaams Belang dat het nieuwe 
stadsbestuur volgend jaar een 
referendum organiseert over de 
LEZ. Als het de Gentse partijen 
menens is om te luisteren naar 
de Gentenaars, dan is een re-
ferendum over zo’n belangrijke 
zaak essentieel.

Op die manier wordt het voor 
eens en altijd duidelijk welke 
partijen voor of tegen de LEZ-re-
gels zijn. Hoog tijd voor een 
ander mobiliteitsbeleid!

Johan Deckmyn

5

LEZ en het anti-auto beleid van de Stad Gent

Vlaams Belang Gent organiseert op zaterdag 20 april zijn jaarlijks 
steakfestijn. Filip Brusselmans, Vlaams Belang Jongerenvoorzitter en 
vooraanstaand kopstuk van het Vlaams Belang, zal in gesprek gaan 
met theatermaker en Gents Vlaams Belanger Stijn Brouns.

Inschrijven kan door 25 EUR per persoon te storten op onze koepelre-
kening BE56 4466 6171 9188 met vermelding van ‘steakfestijn’ + uw 
naam en het aantal personen. 

De biefstuk is ‘à volonté’. U kunt ook een kaart kopen van een Gents 
bestuurslid of mandataris. Maar denk eraan: de plaatsen zijn beperkt!
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Het Vlaams Belang vroeg dringen-
de maatregelen nadat in december 
opnieuw sociale woningen werden 
gekraakt, meer bepaald drie appar-
tementen in de Glasgowstraat. De 
buurtbewoners zijn dan ook geschokt 
door de brutale wijze waarop de kra-
kers te werk gaan. “De krakers scha-
kelden de stroom in de kelder in, wat 
tot ongemak en risico voor de bewo-
ners zorgde”, zegt gemeenteraadslid 
Caroline Persyn. “Dit is onaanvaard-
baar en toont een duidelijk gebrek 
aan respect voor de gemeenschap en 
het eigendom van anderen.”

Sinds het vroegtijdige einde van 
het opvangproject op de Lübecksite 
kampt de stad met een groot kraker-
sprobleem. “De vermoedelijke daders 
kunnen worden geïdentificeerd als le-
den van de Roma-gemeenschap”, ver-
telt Persyn. “De stad is zelfs niet op de 
hoogte van de verblijfplaats van deze 
vroegtijdige uitstromers. Volgens het 
Vlaams Belang is er duidelijk een link 
tussen het einde van dit project en het 
begin van de krakersgolf in Gent.”

“Leegstaande 
appartementen 
moeten actief 
gecontroleerd 
worden met 
bijvoorbeeld een 
alarmslot dat 
signaleert wanneer 
ingebroken wordt”
Het Vlaams Belang wijst op de brutale 
werkwijze van de krakers, waarbij ze 
enkele dagen van tevoren de deuren 
openbreken en later terugkeren, bewe-
rend dat de woning ‘open’ staat. Ca-
roline Persyn benadrukt dat dit zonder 
twijfel een criminele daad is en onder 
inbraak valt. “Het is hoog tijd dat het 
stadsbestuur een duidelijk standpunt 
inneemt en actie onderneemt om deze 
criminelen te stoppen”, aldus Persyn. 
“We dringen aan op een versterkte 
inzet op preventieve maatregelen en 
een keiharde aanpak van dit geboef-
te om de veiligheid van onze Gente-
naars te waarborgen.”

Pak krakers 
hard aan!

Ondanks hevig verzet van het Vlaams 
Belang, wil het Gentse stadsbestuur 
toch een extra knip aan de Gentbrug-
geburg doorduwen. Zeker in combina-
tie met de werken aan de Dampoort, 
dreigt er verkeerschaos. De wijk krijgt 
geen inspraak en naar mogelijke al-
ternatieven wordt er niet gekeken.

Het stadsbestuur spreekt bewust 
niet over een “knip”, maar over het 
“wijkmobiliteitsplan”. Ze weten dat 
ze met hun nieuwe knips helemaal 
niet scoren. In realiteit komt er mis-
schien wel geen knip óp de Gent-
bruggebrug, maar wel vlak ervoor, 

Fedasil wil in het voormalige hotel 
Seniotel maar liefst 135 asielzoekers 
opvangen. Dat is het gevolg van het 
lakse opengrenzenbeleid van zowel 
het Gentse stadsbestuur als de fede-
rale regering. “We hebben niet te 
weinig asielopvangplaatsen, maar 
te veel asielzoekers”, benadrukt Jo-
han Deckmyn, Vlaams parlements-
lid en fractieleider in de Gentse ge-
meenteraad.

Voorheen was het Seniotel al een 
noodopvangcentrum voor Oekra-
iense vluchtelingen. Ondanks de 
uitdrukkelijke eis van het Vlaams 
Belang dat dergelijke opvangcentra 

Een brug te ver of een knip te veel?

Ook in Gent  
nieuw asielcentrum 

zodat je de Gentbruggestraat niet 
zomaar in kan rijden.

De communicatie is in ieder geval 
een absolute ramp geweest, moest 
zelfs Filip Watteeuw in de gemeente-
raad erkennen. Intussen blijven han-
delaars, bedrijven en buurtbewo-
ners in het ongewisse. De geplande 
infomomenten voor de buurt begin 
februari werden uitgesteld tot een 
nog ongekende datum na de paas-
vakantie. Stad Gent en de gemeen-
te Destelbergen zijn intussen verder 
aan het overleggen, maar een ding 
staat al vast: het zal alweer moeilij-

uiteindelijk niet mochten dienen als 
extra asielcentra, is precies dat nu 
toch gebeurd. Johan Deckmyn waar-
schuwde in de gemeenteraad meer-
maals voor dat scenario.

Het voormalige hotel past in een gro-
ter federaal plan om overal in Vlaan-
deren nieuwe asielopvangplaatsen 
te creëren, terwijl er niets wordt 
gedaan aan de massale instroom. 
Vlaams Belang Gent-voorzitter Jonas 
Naeyaert is daarover formeel: “Het 
Gentse stadsbestuur van Mathias De 
Clercq is dolenthousiast om mee te 
werken aan deze afbraakpolitiek, 
want dezelfde partijen die federaal 

ker worden om automobilist te zijn 
in Gent.

STOP DE VERKNIPPING VAN GENT!

Dit stadsbestuur blijft maar knips 
doorvoeren zonder enige inspraak. 
Wij hielden eind november dan 
ook een symbolische claxonneer-
actie tegen het anti-autobeleid van 
Watteeuw en co. Voor het Vlaams 
Belang is het duidelijk: stop de ver-
knipping van Gent!

Nikolaas Schuiten 
Gemeenteraadslid

besturen, besturen ook Gent: Open 
Vld, Vooruit, Groen en cd&v.”

Het Gentse stadsbestuur heeft eerder 
al op eigen initiatief opvang voor il-
legalen in een hostel georganiseerd, 
en er worden zelfs gratis busabon-
nementen aan illegalen verstrekt. 
“De Gentenaars hebben al meer 
dan genoeg gastvrijheid getoond, 
zoals met het Renoponton”, vindt 
Jonas Naeyaert. “We roepen het 
stadsbestuur dan ook op om geen 
asielcentra meer te ondersteunen op 
Gents grondgebied.”

Ywein Joris

VLAAMS BELANG JONGEREN
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Nieuws uit 
de provincie
Begin januari waren er al-
weer overstromingen in de 
Vlaamse Ardennen, vooral 
in het gebied waar de Den-
der vloeit. Daar blijft een mi-
lieugroep steeds maar weer 
bezwaar indienen tegen de 
plannen om grotere water-
bekkens aan te leggen. Die 
moeten dienen om bij hevige 
regenval, in en rond Maarke-
dal, in het gebied tijdelijk het 
overtollige regenwater op te 
vangen. Nu leidt dat immers 
vaak tot overstromingen. De 
milieuvereniging in kwestie 
is erkend als regionale mili-
euvereniging en krijgt voor 
haar werking van de Vlaam-
se Gemeenschap maar liefst 
€ 320.000 aan subsidies 
… Begrijpe wie kan! Ook 
in Gent steeg het waterpeil 
van de Leie en de Schelde 
naar een uitzonderlijk hoog 
niveau. Gelukkig dat we de 
sluizen bij Terneuzen volledig 
konden openzetten om het 
waterpeil te doen zakken.

Nu het nieuwe provinciehuis 
zijn afwerking nadert, en 
dus ook de verhuis van de 
provinciale diensten naar 
de voormalige Leopoldska-
zerne, zullen we weldra het 
totale kostenplaatje weten. 
Ondertussen staat het oude 
provinciehuis in het centrum 
van de stad te koop. Aan dat 
gebouw zijn er trouwens heel 
wat renovatiekosten, zodat 
er tot op heden nog geen ko-
pers gevonden zijn.

Christian Bauwens
Provincieraadslid

Na Zwarte Piet moet nu ook Sin-
terklaas eraan geloven door de 
woke-waanzin. Zo kwam in Gent 
een zekere “Queen Nikkolah” 
onze prachtige kindertraditie 
aanvallen. De stad organiseerde 
haar komst als alternatief op het 
échte Sinterklaasfeest, met als 
doel dat volledig te laten verdwij-
nen.

Queen Nikkolah was dan ook 
geen onschuldig feestje. Op de 
website van Stad Gent stond te 
lezen: “Queen Nikkolah is een 
nieuwe mythe voor kinderen die 
de raciale en gendergrenzen van 
Sinterklaas ter discussie stelt”. 
Daarbij werd ook opgeroepen 
om oude Sinterklaasboeken met 
het traditionele verhaal mee te 
nemen in ruil voor een nieuw 
boek, dat zogenaamd wel “inclu-
sief” en “verdraagzaam” is.

We hebben met Vlaams Belang 
Jongeren dan ook actie gevoerd 
tegen die onzin, met een hele 
groep Zwarte Pieten en de eni-
ge échte Sinterklaas, waarbij we 
lekkers uitdeelden aan de voor-
bijgangers. Van onze tradities 
blijf je af! 

Dat veiligheid bij het Vlaams Belang 
in de bovenste schuif ligt, is breed ge-
weten. Veiligheid op alle gebied en 
overal: een doorgedreven aanpak van 
criminaliteit, de mogelijkheid om veilig 
uit te gaan, maar zeker ook veiligheid 
op de openbare weg. Maar het mobili-
teitsbeleid van dit stadsbestuur heeft zo 
zijn eigen logica, en de veiligheid komt 
zeker niet altijd op de eerste plaats.

Veiligheid in het verkeer is voor alle weg-
gebruikers belangrijk. Een zone 30 is 
nodig op drukke plaatsen, bijvoorbeeld 
in dorpskernen en aan scholen. Maar 
het stadsbestuur voert blindelings zones 
30 in, in alle delen van onze stad en 
in de randgemeenten. Dat is natuurlijk 
een brug te ver en heeft nog weinig met 
veiligheid te maken. De pakkans is zo 
uiteraard groter, maar het is vooral een 
typische pestmaatregel van het groene 
beleid van de stad ten opzichte van de 
automobilisten.

Mobiliteit onder druk
Om dezelfde reden is het mobiliteits-
plan vooral een “omleidingsplan” 
voor autogebruikers geworden. 
Knips worden “verkeersfilters”, maar 
het resultaat is hetzelfde: omrijden. 
Straten worden éénrichtingsverkeer, 
maar enkel voor de auto’s. Volgens 
schepen Watteeuw maakt dat voor 
automobilisten niet uit want “zij kun-
nen toch rondrijden”. En dat moet 
dan veiliger zijn?

En echt gróéner is het vaak ook niet, 
laat staan socialer. Denk maar aan 
de LEZ: voor Groen mag je vervui-
len, maar enkel als je ervoor betaalt. 
De goed onderhouden auto’s van ou-
deren mogen de LEZ dan weer niet 
meer binnen. 

Bovendien wordt er voortdurend 
in de parkeerplaatsen gesnoeid 
bij herinrichting of heraanleg van 
straten. Fietsrekken, boomspiegels 

en plantvakken nemen de plaats in. 
Meer groen is natuurlijk prima, maar 
het mag niet de bedoeling zijn dat 
bewoners ver moeten omrijden en 
lang moeten zoeken naar een par-
keerplaats in de buurt van hun eigen 
woning.

Onze stad staat vol met parkeer-
automaten, die zorgen ervoor dat 
alles betalend is. Zoals we allemaal 
weten, is dat natuurlijk allesbehalve 
goedkoop, en de tarieven gaan ook 
enkel maar omhoog. Dat dure par-
keren maakt een dagje winkelen in 
onze stad niet aantrekkelijker, en ze-
ker niet goedkoper.

Bovendien is het openbaar vervoer 
ook niet meer wat het zou moeten 
zijn! Haltes verdwijnen en routes wor-
den ingekort. Dat maakt dat mensen 
verder moeten stappen om het open-
baar vervoer te gebruiken. Bepaalde 

wijken worden zelfs niet meer be-
diend, men kan er dan een ‘flex-
bus’ reserveren, maar dat maakt 
het allemaal niet zo aantrekkelijk en 
praktisch als het voorgesteld wordt, 
zeker niet voor oudere mensen.

De veel gebruikte P&R-plaatsen, zo-
als bijvoorbeeld aan de Weba en 
Watersportbaan, waar men met 
de shuttle gratis de stad in kon, zijn 
afgeschaft. Wat succesvol en ge-
makkelijk was, is verdwenen en dat 
is vooral jammer. 

Kortom: op alle vlakken gaat onze 
mobiliteit er niet op vooruit. Er wor-
den dure plannen opgemaakt die 
vaak goed klinken, maar zelden 
goed uitdraaien voor de (oudere) 
bevolking.

Gabi De Boever
Gemeenteraadslid

VLAAMS BELANG JONGEREN

Ben je jong en politiek gedreven? Ben je rechts en rebels? Wil je mee voor échte verandering zorgen?

Sluit je dan aan bij VBJ Gent! Stuur vrijblijvend een mailtje naar ywein.joris@vlaamsbelang.org, 
of contacteer ons via onze Instagram- of Facebookpagina @VBJGent.



Uit recente gegevens blijkt dat 
slechts 4 % van de niet-Belgische 
sociale huurders in een periode 
van 2,5 jaar werd gecontroleerd 
op bezit van eigendommen in 
hun thuisland. Guy D’haeseleer 
bekritiseert deze lage contro-
lefrequentie als discriminerend 
tegenover Vlaamse huurders, die 
volledig worden gecontroleerd. 
Opvallend zijn ook de grote pro-
vinciale verschillen in onderzoe-
ken, met Limburg als koploper 
en Antwerpen en Gent die bijna 
geen controles uitvoeren.

Vlaams Parlementslid Guy 
D’haeseleer benadrukt dat bij 
meer dan de helft van de uit-

gevoerde onderzoeken bewijs 
werd gevonden van buiten-
landse eigendommen, voorna-
melijk in Turkije en Marokko. 
“Tot op heden heeft de over-
heid al € 1.396.275 uitbe-
taald aan sociale verhuurders 
voor deze onderzoeken,” zegt 
D’haeseleer. “Het gebrek aan 
consistente controles in groot-
steden zoals Antwerpen en 
Gent wijst op een ontoereiken-
de aanpak.”

Het Vlaams Belang dringt al 
langer aan op een gelijke con-
trole van buitenlandse huurders 
en stelt voor gebruik te maken 
van e-governmentportalen in 

De Europese Unie, wat ooit begon 
met economische samenwerking 
tussen onafhankelijke staten, is 
ontspoord naar een megalomaan 
politiek project. Mede door het 
toedoen van eurofanatici zoals 
Guy Verhofstadt, wordt de weg 
vrijgemaakt voor een bureaucrati-
sche EU-superstaat, compleet met 
eigen belastingen en leger. 

Los van de lidstaten en boven de 
hoofden van onze mensen, beslist 
de EU over ons leven. De Europe-
se grootheidswaanzin wordt het 
best vertegenwoordigd door aller-
hande radicale klimaatwetgeving, 
zoals de Green Deal van Ursula 
von der Leyen en haar onverkozen 
commissarissen. Steeds strengere 
regelgeving verstikt onze landbou-
wers, exporteert onze industrie 
naar het buitenland en domineert 
stillaan alle facetten van het dage-
lijkse leven.

Deze tendens stopt 
echter niet bij onze 
zelfverklaarde supra-
nationale machtsheb-
bers. Dezelfde groene 
dogma’s vinden we 
ook gewoon 

terug bij het Gentse stadsbestuur 
en zijn lokale dictators zoals Filip 
Watteeuw. Pestmaatregelen zoals 
de LEZ, het mobiliteitsplan en nu 
ook al boetes voor te grote wa-
gens zijn onderdeel van hun we-
reldvreemd beleid geworden. Wie 
geen gehoor geeft aan deze boe-
tes, krijgt tegenwoordig zelfs te 
maken met de ‘Tyre Extinguishers’, 
bendes van klimaatcriminelen wier 
vandalisme gedoogd wordt door 
het Gentse stadsbestuur.

De mensen zijn de totalitaire 
bemoeienissen echter compleet 
beu. De gigantische steun voor 
de boerenprotesten is hier een 
mooi voorbeeld van. Niet omdat 
de gemiddelde Vlaming zoveel 
te maken heeft met het boerenle-
ven, maar wel omdat de Vlaming 
beseft dat de boeren slechts het 
eerste slachtoffer zijn. Uiteindelijk 
willen ze ieders leven bepalen, 
van wat u rijdt tot wat u eet, zo-

wel in Gent als in Europa. De 
eurofanatieke elite weigert te 
luisteren. In 2024 nemen we 
ons land terug.

Tom Vandendriessche
Europees parlementslid

Dit jaar wordt er een front ge-
vormd. Een front van de traditio-
nele partijen, media en allerhan-
de middenveldorganisaties. Een 
front waartegen?

Niet tegen massa-immigratie. 
De massa-immigratie zal ook in 
2024 onverminderd doorgaan. 
Nicole De Moor mag dan wel 
met alle wil van de wereld de 
Vlamingen voorliegen dat het 
EU-migratiepact daar iets aan zal 
veranderen, maar iedereen met 
ogen in zijn of haar hoofd zal 
gewoon zien dat de hele wereld 
naar onze contreien zal blijven 
komen.

Geen front tegen criminaliteit. 
In plaats van de problemen echt 
te benoemen, criminelen echt te 
bestraffen en politie en hulpver-
leners de steun te geven die ze 
verdienen, zal alles zijn gewone 
gangetje blijven gaan. Rellen, 
drugsaanslagen, hinderlagen te-
gen ambulanciers: ze zullen er 
ook in 2024 nog zijn, helaas.

Ook geen front tegen de hoge le-
venskost. De pensioenen blijven te 
laag, een winkelkarretje zal duur-
der blijven worden en wie werkt 
zal op het einde van de maand 
nog steeds te weinig overhouden.

Maar tegen wie zullen ze dan wel 
front vormen? Van wie of wat heeft 
het establishment zoveel schrik dat 
ze alles op alles zullen zetten om 
ze tegen te houden?

U kent het antwoord: het Vlaams 
Belang. Het Vlaams Belang is dé 
garantie op verandering, dé partij 
die komaf wil maken met massami-
gratie, met criminaliteit en het fa-
lend Belgisch systeem. Wij hebben 
de kracht van een overtuiging aan 
onze kant. De overtuiging dat men-
sen recht hebben op een beleid 
dat hen weer op de eerste plaats 
zet. De overtuiging dat ze eindelijk 
krijgen wat ze verdienen en dat is 
meer dan ooit: ander en beter!

Tom Van Grieken
Partijvoorzitter

Onze open grenzen moeten 
opnieuw dicht. Wie we in ons 
land binnenlaten, moeten wij-
zelf opnieuw kunnen beslissen. 
Helaas doen we al jaren het 
omgekeerde. Het resultaat zien 
we overal in Vlaanderen, dat 
elk jaar een stukje ‘superdiver-
ser’ is (lees: meer vervreemd). 
Die transitie zien we echter het 
felst in onze steden van Brussel, 
Antwerpen en Gent. Maar dat 
wil daarom niet zeggen dat we 
die steden opgeven. Wel inte-
gendeel.

Ons asiel- en migratiebeleid is 
een grote zeef. De EU weigert 
om betamelijk onze buitengren-
zen te bewaken. Zogenaam-
de ‘pushbacks’ (terugbrengen 
waar men vandaag komt) wei-
gert men te organiseren, ook 
als het gaat over grote groepen 
van illegale migranten. Ook 
doet de EU te weinig om fysie-
ke grensbarrières op te wer-
pen, niettegenstaande er vele 
miljarden per jaar naar Frontex 

en andere EU-grensbeveiliging 
gaan.

Op Belgisch niveau is het zo 
mogelijk nog slechter. Nicole De 
Moor voert een waar opengren-
zenbeleid. Jaar in jaar uit vangen 
we 30.000-40.000 asielzoekers 
op. Aan die massa-instroom 
wordt niets gedaan, alle inspan-

ningen gaan naar méér asielop-
vangplaatsen in plaats van naar 
minder asielzoekers. Tegelijk 
stroomt ons land ook vol via ge-
zinshereniging (50.000-60.000 
mensen per jaar) en economi-
sche migratie. In 2022 kwamen 
er maar liefst 233.629 inwoners 
bij via immigratie. Zo’n 117.000 
vertrokken dan weer.

234.000 inwoners, dat zijn bij-
na evenveel mensen als iedereen 

landen zoals Marokko en Tur-
kije om eigendommen te ve-
rifiëren. We pleiten voor het 
verplicht aanleveren van af-
schriften door kandidaat-huur-
ders en waarschuwen voor 
ontzegging van sociale wo-
ningtoegang bij weigering.

Naast het feit dat deze contro-
les profiteurs kunnen opsporen 
en bestraffen, vindt het Vlaams 
Belang ook dat de sociale wo-
ningen in eerste instantie toe-
komen aan onze mensen. “Het 
is toch logisch dat we eerst 
onze eigen mensen helpen en 
pas als dat lukt, we anderen 
helpen”, besluit D’haeseleer.

die in Gent woont. Die instroom 
is onhoudbaar. Ook in Gent zelf 
is de allochtone en vreemde po-
pulatie op 30 jaar tijd vervier-
voudigd naar om en bij de 40 
%. Dat is onhoudbaar en onwen-
selijk.

Willen we dit land behouden en 
beschermen tegen de volledige 

vervreemding; willen we de tra-
dities die we van onze ouders 
meekregen, kunnen doorgeven 
aan onze kinderen; willen we 
dat onze Nederlandse taal ook 
volgend decennium in ons land 
wordt gebruikt … dan is er maar 
één keuze en optie. Dan rest er 
enkel het Vlaams Belang. Voor 
het te laat is.

Barbara Pas
Federaal fractieleider

Wereldvreemde groenen

Het moet anders en beter!

Open grenzen vervreemden 
onze steden

“Nicole De Moor is sleutelfiguur van 
open-grenzen-beleid en dus de  
vervreemding van onze steden”

Controles op  
buitenlandse  

eigendommen  
ontoereikend


